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Funktionshinderrådets möte  
den 12 september 2016, nr 7 

  

Ledamöter  

Kerstin Järneberg, ordförande  

Carita Mandelin   

Lena Nisula Wester  

HSO
1 

HSO 

SRF
3 

Lars Jonsson HSO 

Blazena Westerlund, vice ordförande  

Beatrice Kolijn 

Annika Nyström Karlsson 

 

 

Förhinder 

  

HSO 

DHR
2 

HSO 

 

 

 

 

 

 

Tjänstemän 

 

Wiveca Eklund 

Per-Ove Mattsson 

Sekreterare 

Avdelningschef 

             

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Ledamot 

 

 

____________________________ 
1
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 

2
 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 
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Justerarnas signaturer 

 

3 
Synskadades Riksförbund Stockholms stad

 

 

§ 1 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Ordförande Kerstin Järneberg och ledamot Annika Nyström 

Karlsson utsågs att justera protokollet fredagen den 16 

september. 

 

§ 3 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 15 augusti anmäldes och lades 

till handlingarna. 

 

§ 4 Dagens gäst: Marie Erdman Wehinger, Träffstugan 

Marie är verksamhetssamordnare på Träffstugan, en mötesplats 

för unga med funktionsnedsättning. 

För att kunna gå på Träffstugan så måste du ha en 

funktionsnedsättning. De har öppet fem dagar i veckan för unga 

mellan 7-25 år. Se bilaga 1 

Marie bjöd in rådet till en visning av Träffstugan under våren 

2017. Då kan rådet ha sitt ordinarie möte där också. 

 

§ 5 Ärenden till nämndsammanträdet den 22 september 

2016 

Ärende nr 3: Anlägg ett utegym i parken Olympiaplan i 

Tallkrogen 

Rådet är positiv till förslaget och förutsätter att det blir ett gym 

för alla. 

 

Ärende nr 4: Anlägg grillplatser med brandsäkra sopkärl vid 

Farstastrandsbadet 

Rådet ställer sig positiv till detta ärende.  

 

Ärende nr 10: Strategi för Stockholm som smart och uppkopplad 

stad  

Rådet frågar sig hur det blir med den personliga servicen samt 

hur brukarna kommer att involveras. 
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Det är en otydlig beskrivning över vilka som ska använda detta. 

Hur kommer det att fungera med sekretessen samt integriteten. 

Ärende nr 11: Reviderade riktlinjer för medföljare vid 

semesterresa 

Rådet är kritiskt till begränsning av medföljare vid semesterresor 

och andra resor. De presenterade reviderade riktlinjerna är 

svårtydda och det är svårt att förstå vad det som förändrats. 

 

Ärende nr 13: Beskrivning av socialtjänsten i Stockholms stad 

2015 

Rådet undrar hur socialtjänsten arbetar med våld i nära relationer 

och avdelningschefen berättar hur det ser ut i Farsta. 

 

Ärende nr 17: Utvecklings-och näringslivsrådets sammanträde 

den 24 augusti 2016 

Rådet hade inga synpunkter 

 

Rådet hade även frågor runt andra ärenden som inte distribuerats 

ut till rådet. 

Ärende nr 6, ärende nr 7 samt ärende nr 12. Avdelningschefen 

gav en närmare förklaring till dessa ärenden. När det gällde 

ärende nr 7 så förklarade han runt budgeten och att förvaltningen 

går fram med ett resultat plus minus noll. 

 

§ 6 Information från förvaltningen 

Ingen ny information just nu 

 

Balanslistan uppdaterades, Bilaga 2 

 

§ 7 Rapporter 

Rådet var och besökte café 9-an den 22 augusti. När rådet var där 

så kom det mycket besökare, uppskattningsvis cirka 60 personer 

varav cirka 30 i rullstol. Lokalen är inte optimal då den vid en 

utrymning skulle bli kaos då hissen bara tar en rullstol i taget och 

trappan är rundad. När det gäller personal som hanterar livsmedel 

är det bra om de bär exempelvis förkläde och använder handskar. 

 

Den 27 september har HSO en utbildning för rådsledamöter. 
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§ 8 Övriga frågor 

S:t Julianpriset, rådets förslag är Waxholmsbolaget. Motivationen 

kommer att skickas till länken http://www.stockholm.se/stjulian 

 

Rådet har fått en inbjudan till samverkansmöte i Fagersjö men 

tyvärr kan ingen ledamot närvara. 

 

Webbsändningarna som sker då Farstas stadsdelsnämnd har 

sammanträden. Rådet har fått frågan om de har förslag på fler 

kanaler där förvaltningen kan marknadsföra webbsändningarna. 

Rådet förslag är att det ska marknadsföras i de kanaler som finns 

i stadsdelen och där det marknadsförs idag exempelsvis 

lokaltidningen. Rådet tycker också att det är en demokratisk 

rättighet att det finns en webbsändning från 

nämndsammanträdena. 

 

Skyltningen i Farsta centrum utvecklas fortfarande vilket rådet 

tycker är positivt. 

Det byggs en ny handikapptoalett vid Hökarängens 

tunnelbanestation. 

 

§ 9 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag den 10 oktober 2016.  

 

 

§ 10 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


